

日環食工作坊 Solar Eclipse Workshop

藝術家：托馬斯·史維特 Tamás Szvet (匈牙利)

日期：2020 年 06 月 21 日。

地點：住海邊 / 大碇堡 / By The Sea + 海邊小樹 咖啡工作室

<https://goo.gl/maps/81hB64t5vWjFfd2d9>

費用：免費參加

名額：不限

本工作坊將由匈牙利視覺藝術家 Tamás Szvet 帶領

本工作坊的靈感，是基於花蓮的地理位置，使花蓮擁有特別的光影條件。例如 6 月 21 日的日環食，當月亮經過地球和太陽中間時，將全部或局部的遮住太陽。在台灣，這個難得一見的現象只出現在中部，例如花蓮。古時候人們以為這是因為天狗把太陽給吃掉了，他們敲鑼打鼓的把天狗趕走。在這個工作坊中，我們將用紙箱製作觀察日偏食的裝置，一起來嚇嚇天狗吧！

The workshop inspired by the fact that Hualien has a special light and shadow conditions, due to its geographical position. For example an ANNULAR SOLAR ECLIPSE will occur on the 21st of June when the Moon will pass between Earth and the Sun, thereby totally or partly obscuring the image of the Sun for a viewer on Earth. This rare event in Taiwan will be only visible in the middle of the island, like in Hualien County. The ancestors were believed that the "Sky Dog" 天狗食日 eats the Sun during the eclipse, therefore they used a drum to scare the dog. In the workshop we will build paper cameras to watch the phenomenon, and to scare the sky dog away."

-

【藝術家介紹】

匈牙利/視覺藝術

托馬斯·史維特(匈牙利, 1982) 為視覺藝術家，熱衷探索感知、記憶、以及不可見領域。2018 年，其以文科博士 (DLA) 學位，畢業於布達佩斯的匈牙利藝術大學。史維特的藝術研究著重在拓展人類視野的可能性，針對我們看事物的方式，他提出質疑並勾勒出不可見之面相，例如：非物質的文化遺產，他以現地創作的模式，創造出不同感知間的互動。其聚焦地域及社區的聯結性，進而介紹出不同的文化，並將其與重要的當代議題並列。

藝術家網站 Tamás Szvet | www.szvettamas.com

Tamás Szvet

Hungary / Visual arts

Tamas Szvet [Hungary 1982] is a visual artist, lives and works in Taiwan, interested of

perception, memory, and the invisible. He received a Ph.D. – Doctor of Liberal Arts – title from the Hungarian University of Fine Arts Budapest in 2018. His artistic research deals with the possibilities of expanding the human vision. He questions the way of seeing and he visualise the invisible – such as the Immaterial Cultural Heritage – and creates site-specific works with the aim to generate interaction between different perceptions. He focuses on the engagement with places and communities, with the purpose to introduce different cultures, and juxtapose them with important contemporary issues.

Tamás Szvet | www.szvettamas.com

–

主辦：北角工作室-志哈克藝術實驗場 Gihak ArtLab

贊助：國藝會

活動 Banner :



活動公告網址：

<https://www.facebook.com/events/2742598389357704/>

搜尋

Te-Mao Lee 首頁 建立

活動 洞察報告

活動

行事曆

日環食工作坊 Solar Eclipse Workshop

生日

探索

由我主辦

+ 建立活動

管理粉絲專頁活動

志哈克藝術實驗場 Gihak Art Lab

斷層藝術節 Fault Line

野地藝文



Tamás Szvet 日環食工作坊
SOLAR ECLIPSE WORKSHOP

06/21(日) 14:30
鹽寮大碉堡

6月 21日 日環食工作坊 Solar Eclipse Workshop

公開 · 由志哈克藝術實驗場 Gihak Art Lab 主辦

參加

可看到你回覆的對象為主辦人和 朋友

2020年6月21日 星期日，下午2:30 – 下午4:30
4天前

住海邊 / 大碉堡 / By The Sea

關於 討論區

詳情

這週日（6/21），難得的天文奇景「日環食」將會再現台灣。除了用日食眼鏡看這個「天狗食日」的景象外，還能用什麼方法呢？來自匈牙利的藝術家Tamás Szvet，將用他製作的特殊裝置讓參與民眾可以對日環食有著不一樣的視覺經驗。

👉現場會準備日食眼鏡以及特殊裝置看日環食現象
👉沒有到南邊追日的朋友們，歡迎跟我們一起來玩！

日食時間表 || 網路天文館TAMWEB
https://www.tam.museum/astrometry/forecast_detail.php?lang=tw&id=389

地點：住海邊 / 大碉堡 / By The Sea + 海邊小樹 咖啡工作室
<https://goo.gl/maps/81hB64t5wVjFfd2d9>

時間：6月21日 14:30

費用：免費參加

本工作坊將由匈牙利視覺藝術家Tamás Szvet帶領

洞察報告 查看更多

1,543 觸及人數
+1,543 過去 7 天

75 回覆人數
+75 過去 7 天

0 票券點擊次數
+0 過去 7 天

購票群眾

女性 35 - 44 的觸及人數的23%

中文(台灣) · English (US) · Español · Português (Brasil) · Français (France)

隱私政策 · 使用條款 · 廣告 · Ad Choices · Cookie · 更多

Facebook © 2020

工作坊照片：













